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Paľko je študentom 5. ročníka 
Fakulty umení na Technickej 
univerzite.

Býva v dedinke Hriadky pri 
Michalovciach, odkiaľ pravidelne 
prichádza na zhromaždenia
do Košíc a tiež sa a zúčastňuje aj 

na brigádach a ostatných 
aktivitách KMC Oáza viery. 
To  je  naoza j  j asným 
dôkazom toho, že ak niekto 
chce a miluje Ježiša, nerobí 
mu problém dochádzať aj z 
v ä č š e j  v z d i a l e n o s t i .  
M n o h ý m ,  k t o r í  m a j ú  
modlitebňu takmer pod 
nosom - v tom istom meste, 
v ktorom bývajú - zostáva na 
vysvetlenie neúčasti len 
k o p a  n e ú č i n n ý c h  
výhovoriek. Ale Pali je v 
prebudení veľmi rád, ak iná 
možnosť neexistuje, tak 
hoci aj prespí u niekoho v 
Košiciach alebo v blízkom 
okolí, len aby mohol byť v 
tom, čo práve robí Duch 
Pánov.

Minule sme sa 
spolu zhovárali s bratmi na 
brigáde a Pali nenápadne 
povedal, že potom, čo prijal 

Jež iša  a  zača l  chod i ť  na  
zhromaždenia do Košíc, bol 
zároveň aj uzdravený.

Jeho svedectvo ma natoľko 
zaujalo, že som považoval za veľmi 
dobré a budujúce, ak sa s vami o 
neho podelím.

Čujme ho teda.

Paľko, čo ti bolo a čo sa stalo?

"Až s odstupom času som 
zistil, že som uzdravený a moje 
nepríjemné zdravotné problémy 
úplne zmizli. Ani sám neviem kedy, 
ale dnes už viem, že asi 2 a pol roka 
som uzdravený.

Predtým som bol  stále 
chorľavý, pri každej zmene 
ročného obdobia som ochorel.

Mával som vážne problémy s 
dutinami, bol som pravidelne 
zahlienený, plný hnisu.

B o l o  t o  t a k  v á ž n e  a  
nepríjemné, že som nemohol ani 
spávať.

Stále som mal pri posteli 
obrovské množstvo vreckoviek a 
kvapky do nosa.

Nemusím snáď pripomínať, že 
z toho dôvodu, že som  nespal, 
som bol aj nasledujúci deň 
unavený, podráždený a ešte viac 
chorý. Veľmi ťažko som sa dostával 
z tohto stavu a keď prišla zmena 
počasia, opäť som bol v tom.

Teraz je to už, ako som 
spomenul 2 a pol roka, čo som bol 
uzdravený a všetky problémy sú 

umelcov na svojich rukách
alebo o tom, že Pán nosí aj

Pavol Juhás
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preč. Bolo už viac zmien ročného 
obdobia za ten čas a problémy sa 
neobjavili, mám sa fajn, som 
zdravý, žiadne hlieny. Ďakujem za 
modlitby, ale hlavne a jedine 
Ježišovi za to, že ma tak zázračne 
uzdravil.

Ako sa to stalo, modlitbou 
alebo....

B o l o  t o  n a o z a j  v e ľ m i  
nepríjemné, trápilo ma to dosť, 
prosil som Pána Ježiša, aby ma 
uzdravil, veď slovo Božie vraví, že 
nám to patrí, tak som išiel na 
modlitbu a....stalo sa.

Ako som povedal, až s 
odstupom času som zistil: "Veď ja 
som úplne uzdravený?!"

Ako sa máš teraz?

Je mi vynikajúco, práve som 
hovoril o tom bratovi Tomášovi.

Odkedy som začal chodiť do 
Košíc na aktivity, dokonca mám 

nepochopiteľne viac času ako 
predtým.

Prežívam vo svojom živote 
naplnenie slova z knihy proroka 
Izaiáša, ktoré odznelo nedávno na 
Bohoslužbách:

" P o č u j t e  m ň a ,  d o m e  
Jakobov, a všetok ostatok domu 
Izraelovho, ktorí ste mnou 
pestovaní od života matky, ktorí 

ste nosení od narodenia.
A tak až do staroby ja ten 

istý, ba až do šedín ja ponesiem; 
ja som vás učinil a ja budem 
n o s i ť ;  j a  p o n e s i e m  a  
vyslobodím."

Iz. 66.3-4

Viem, že Pán ma nosí na 
svojich rukách. Až tu som pochopil, 
aké je to dobré a potrebné nechať 
sa viesť Duchom Svätým, ... tu som 
vstúpil do tajov života pod vedením 
Ducha Božieho. Bez toho sa nedá 
prežívať nádherný Boží plán, 
nechápem, ako som mohol doteraz 

"fungovať". Až to vyučovanie mi 
otvorilo oči. Je to veľmi, veľmi 
dobré a sladké...

Na čom teraz pracuješ?

Pracujem na semestrálnej 
práci, v ktorej by som veľmi rád 
vydal svedectvo o svojom dobrom 
Pánovi.

Tá práca spočíva vo vytvorení 

video diela, inštalácie a obrazov, 
túžim potom, aby bol Pán cez túto 
moju prácu videný a oslávený v 
mojom živote.

N a d  t ý m  s a  m o d l í m ,  
uvažujem, ako to najlepšie urobiť.

Paľko, nech Pán dá zdar a 
úspech Tvojej práci, nech sa Ti 
to podarí, Boh ťa žehnaj.

Počas celého rozhovoru sa 
brat Paľko blažene usmieval...

Mikuláš Gőcze
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